
PROBLEMSKA KONFERENCA OK SZDL LJUBLJANA CENTER

Kritična ocena
uresničevanja

Pred sejo predsedstva republiške konference SZDL mora-
jo vse občinske konference SZDL pripraviti oceno uresniče-
vanja sklepov in stališč RK SZDL iz leta 1973 o nadaljnjem
razvoju telesne kulture. Zato je bila problemska konferenca
občinske konference SZDL Ljubljana Center namenjena
prav izdelavi ocene uresničevanja sklepov in obvez ter opre-
delitvi nadaljnjih nalog in aktivnosti na področju telesne
kulture.

Ker je že pred problemsko kon-
ferenco OK SZDL telesnokultur-
na skupnost Ljubljana Center pri-
pravila oceno uresničevanja spre-
jetih sklepov, je za plodnejšo raz-
pravo v uvodu predsednik skup-
ščine TKS Ljubljana Center dr.
Jože Gogala nanizal vse slabosti in
težave, ki so spremljale razvoj te-
lesne kulture v tej ljubljanski ob-
čini ter spregovoril tudi o nalogah
v prihodnje.

Ceprav je na splošno doživela
telesna kultura v zadnjih letih ve-
Lik napredek, ne moremo mimo
slabosti in težav, ki so se odrazile
predvsem v slabši samoupravni
oreaniziranosti y telesni kulturi.
pomanjkljivem idejnopolitičnem
delu in ne nazadrije, tudi dele-
gatski sistem ni zaživel tako, kot
so pričakovali in načrtovali, za kar

pač obstajajo objektivni vzroki.
Predvsem bi moralo biti več dele-
gatov iz krajevnih skupnosti, ker
naj bi se prav v KS odvijalo vse
družbeno in telesnokulturno živ-
Ljenje občanov.

V zadnjem letu se je zelo razvila
množičnost, saj se že veliko več
mladine in odraslih ukvarja s tele-
sno kulturo kot prej. Vendar bo
potrebno posebno pozornost po-
svetiti množičnosti na šolah in pri
tem paziti, da ne bi množičnost
nazadovala na račun vrhunskega
športa, kar bi se kaj lahko zgodilo
sedaj, ko so že začele z delom se-
lekcije. Tudi v okviru krajevnih
skupnosti bi se morala povečati
telesnokulturna dejavnost, kjer bi
bile lahko iniciator osnovne tele-
snokulturne organizacije, razmi-
sliti pa bi bilo dobro tudi o poklic-

nih organizatorjih športne rekrea-
cije tako v KS kot v TOZD.

Ker je bilo doslej sodelovanje z
ostalimi samoupravnimi intere-
snimi skupnostmi pomanjkljivo,
bo treba v prihodnje sodelovanje
poživiti, hkrati pa tudi poživiti so-
delovanje z mejnimi področji: ta-
borniki, planinci in drugimi.

Stanje s strokovnimi kadri je
zadovoljivo, čutiti je le pomanjka-
nje amaterskih telesnokulturnih
delavcev in funkcionarjev. Če-
prav je v občini občutno pomanj-
kanje telesnokulturnih objektov,
se vsa dejavnost zadovoljivo odvi-
ja, vendar je v srednjeročnem pro-
gramu gradnja športno rekreacij-
skega centra, kar bo precej izbolj-
šalo položaj in stanje telesnokul-
turnih objektov, pri čemer pa ne
gre prezreti dejstva, da je potreb-
no sistemsko urediti vprašanje
upravljanja in vzdrževanja objek-
tov.

Razpravljavci so ugodno ocenili
pripravljeno gradivo, saj so bile
kritično obravnavane vse po-
manjkljivosti in težave pri uresni-
čevanju, hkrati pa so smelo spre-
govorili tudi o nalogah, ki so pred
telesnokulturno skupnostjo in ob-
činskimi družbenopolitičnimi or-
ganizacijami v prihodnjem ob-
dobju. Posebej so na koncu izpo-
stavili željo, da bi krajevne konfe-
rence SZDL stalno spremljale in
preverjale uresničevanje sklepov
in stališč, kajti le na tak način bi
lahko dosegli večje in boljše uspe-
he in se približali zastavljenemu
ciLju.
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